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Op 25 januari ontvingen wij een brief van een inwoner van onze gemeente met vragen over de 
aanleg van glasvezel in Rolde. Wij gaan er van uit dat de vragen van deze inwoner door u beantwoord 
worden, aangezien het schrijven ook aan het college gericht is.

Tegelijkertijd ontvingen wij het signaal dat dit niet alleen in Rolde speelt, maar ook in Gieten. Ook 
hier roept het vragen op bij inwoners. We merken dat het feit dat er tweemaal kort na elkaar 
overlast is door graafwerkzaamheden ten behoeve van de aanleg van glasvezel niet overal op begrip 
kan rekenen. Daar komt nog bij dat de verspilling van materialen en energie voor de aanleg van een 
tweede glasvezelkabel, in deze tijd waarin we ons steeds meer bewust worden van het feit dat we 
zuinig moeten zijn met onze grondstoffen, de wenkbrauwen doet fronsen.

Wij hebben hierover de volgende vragen:
1. Is door het college voor aanleg van beide glasvezelnetwerken een instemmingsbesluit 

afgegeven?
2. Wanneer ontving u melding van het voornemen van Glaspoort om voor KPN glasvezel in de 

gemeente Aa en Hunze aan te leggen?
3. Heeft u gebruik gemaakt van de mogelijkheid om aan te sturen op overleg tussen Glaspoort 

en Rendo over gezamenlijke aanleg, om zo de overlast voor inwoners te beperken? Zo ja, wat 
was het resultaat hiervan? Zo nee, waarom niet?

4. Wanneer een tweede partij zich pas meldt nadat voor aanleg van glasvezel door de eerste 
partij al een instemmingsbesluit is afgegeven, is meeleggen een optie om overlast te 
beperken. Hierbij worden twee glasvezelnetwerken tegelijkertijd in één geul aangelegd, 
waarmee overlast door graafwerkzaamheden beperkt wordt. Is de mogelijkheid om 
Glaspoort te laten meeleggen met Rendo overwogen? Zo ja, waarom heeft dit niet 
geresulteerd in meeleggen? Zo nee, waarom is meeleggen niet overwogen?

5. De gemeente heeft de mogelijkheid om voorschriften te geven over het tijdstip van aanvang 
van de werkzaamheden. Is van deze mogelijkheid gebruik gemaakt? Zo ja, welke 
voorwaarden zijn verbonden aan het tijdstip van aanvang van de aanleg door Glaspoort? In 
hoeverre is het feit dat inwoners twee keer kort na elkaar worden geconfronteerd met 
graafwerkzaamheden voor dit besluit een bepalende factor geweest?



6. Hebben zich naast Rendo en Glaspoort nog andere partijen gemeld voor aanleg van glasvezel 
of wordt er anderszins een noodzaak voor graafwerkzaamheden voorzien in de betreffende 
dorpen, waarbij samenwerking de overlast voor inwoners zou kunnen beperken? Zo ja, bent 
u voornemens van uw mogelijkheden om één en ander te coördineren om overlast te 
beperken gebruik te maken?

7. De aanleg van glasvezel veroorzaakt overlast in de openbare ruimte. Welke rol ziet het 
college voor de gemeente om hierover te communiceren met inwoners?

Wij zien uw reactie met belangstelling tegemoet.

Met vriendelijke groet,
Namens de fractie van D66
Arie Fonk
Marita de Groot


